
Protokół Nr 4/2007 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

w dniu 19 kwietnia 2007 roku

Posiedzenie zostało zwołane przez Przewodniczącego komisji J.  Goździa. W posiedzeniu udział 

wzięli członkowie komisji oraz Skarbnik Powiatu B. Małkiewicz. 

(lista obecności w załączeniu do protokołu).

1. Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji J. Góźdź przywitał członków komisji i rozpoczął posiedzenie. 

Stwierdził, iż obecnych jest 4 członków komisji.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia komisji (4 głosy).

3. Zaopiniowanie wykonania budżetu powiatu lipnowskiego za 2006 rok.

Skarbnik  Powiatu  B.  Małkiewicz  omówiła  sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  powiatu 

lipnowskiego.

Powiedziała,  że  wzrastają  potrzeby  szkół.  Wydatki  w  jednostkach  oświatowych  zostały 

zrealizowane w 98%. Dodała, że realizowane są inwestycje. W 2006 roku rozpoczęto inwestycję 

w ZS w Lipnie, jej zakończenie planowane jest na sierpień 2007r.

(Przybyła radna M. Krysztoforska.)

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do sprawozdania z wykonania budżetu.

A.  Antoszewski  powiedział,  że  to  dobrze,  że  w szkołach są realizowane inwestycje.  Dodał  że, 

trzeba dofinansować internat przy ZS w Skępem. Podkreślił, że maleje subwencja dla jednostkek 

oświatowych  ponieważ  maleje  liczba  uczniów.  Dodał,  że  szkoły  powinny  się  specjalizować 

w swoich kierunkach.

J. Góźdź zwrócił uwagę na fakt, iż szkoły w coraz to aktywniejszy sposób pozyskują uczniów- są 

organizowane np. drzwi otwarte itp.

A. Antoszewski powiedział, że szkoły muszą prowadzić agitację, aby mogły istnieć i pozyskiwac 

nowych uczniów.

J. Kalinowski powiedział, że coraz trudniej będzie wykonać dochody w jednostkach oświatowych.

P.Skarbnik także wyraziła takie zdanie.

A.  Antoszewski  zapytał  P.  Skarbnik czy nie  można by było inwestować w szkoły,  które  mają 

większe dochody.

P.  Skarbnik  odpowiedziała,  iż  radni  na  sesji  podjęli  decyzję,  aby  inwestycje  były  realizowane 

w szkołach po kolei, jedna jednostka skończy inwestycję, dopiero następna będzie mogła zacząć.

Komisja  wyraziła  również  zdanie,  że  inwestycja  w  ZS  w  Skępem  będzie  dużą  promocja  dla 



powiatu. 

Komisja  jednogłośnie  (5  głosów)  pozytywnie  zaopiniowała  wykonanie  budżetu  powiatu 

lipnowskiego za 2006 rok.

4. Sprawy różne.

Przewodniczący  komisji  J.  Góźdź  zaproponował,  aby  zaplanowane  w  II  kwartale  posiedzenie 

wyjazdowe komisji z dyrektorami szkół przełożyć na III kwartał (sierpień).

Komisja wyraziła na to zgodę.

P.  Gęsicki  zapytał  członka  Zarządu J.  Kalinowskiego czy  odbędzie  sie  konkurs  na  stanowisko 

dyrektora szkoły w Skępem.

J. Kalinowski odpowiedział,  że odbędzie się ten konkurs. Ponadto odbędą się jeszcze konkursy 

w  dwóch  jednostkach  oświatowych-  w  ZS  w  Dobrzyniu  n/W  i  w  Poradni  Psychologiczno- 

Pedagogicznej.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała:

Izabela Pączkowska Przewodniczący Komisji Oświaty,

Kultury, Sportu i Turystyki 

Jacek Góźdź


